

AZ96315 压力数据记录仪可以实时输出吗？

回复：

AZ96315 压力数据记录仪具有自动记录功能，它可以根据预先设定的参数测量和存储数据，记录的数据将包括设置的日期和时间，之后可以在兼容的软件上下载和查看。

类数据记录系列的设计原理是用户随身携带仪表在特定地点、特定时间段内记录测量值，记录的数据可以在之后下载，因此请理解实时数据输出在这个系列中不可用。

对于实时输出压力计，我们有 #82152 型号，可与 #VZUSBAZM USB 电缆和软件套件配合使用。

该机型具有 99 点手动记录功能，手动记录数据可以在仪表上查看，但不能输出。

不过，当它使用#VZUSBAZM USB 数据线和软件套 PC/笔记本电脑计算机连接时，它可以进行实时输出，下面是更多生产信息的链接供您参考。

http://demo.artware.com.tw/az-instrument.com.tw/products_detail.php?Key=22

Question

Can AZ96315 pressure datalogger do real time output?

Reply:

AZ96315 pressure datalogger is with auto logging function, it can measure and store the data according to pre-set parameters, the recorded data will includes the setting date & time, which can be download and viewed on compatible software afterward.

The design principle for this type of datalogging series is for user to bring the meter around to log the measurement at certain place, in certain period of time, and the recorded data can be downloaded afterward, therefore, please understand that the real time data output in this series is not available.

For real time out put manometer, we have model #82152 which works with #VZUSBAZM USB cable and software kit. This model is with 99 points manual logging function, the manual logging data can be viewed on meter, but can't be output.

Nevertheless, when it connected with PC / laptop with #VZUSBAZM USB cable and software kit, it can do real time output, below is the link of more production information for your reference.

<https://www.az-instrument.com.tw/en/product-616450/15-PSI-Manometer-82152-A Z.html>